
Schriftelijke vragen CDA m.b.t. agendapunt 11 Vaststellen begroting

Leerlingenvervoer:
In 2020 zou het leerlingenvervoer opnieuw aanbesteed worden, vanwege corona is dit niet 
doorgaan en is het contract met de huidige leverancier verlengd. Opvallend daarbij is een 
flinke toename in budget. 
Waar we in 2020 nog 522.265 euro in de begroting hebben opgenomen is dat voor 2021 een 
bedrag van 755.508 euro. Een verschil van 233.243 euro en dus een toename van meer dan 
40%!
 
In de commissie heeft het CDA hier al vragen over gesteld en we kunnen in de lijst met 
toezeggingen teruglezen dat de nieuwe prijs marktconform zou zijn. Er wordt dus gezegd dat 
de gemeente altijd te weinig heeft betaald.
 
Wij willen graag nog wat verduidelijking op dit onderwerp, daarom onderstaande vragen:

1. Graag een overzicht van het aantal kinderen dat gebruik maakt van het leerlingenvervoer per 
jaar, over de jaren 2014 t/m 2020. Ook willen we inzicht in de afstand die moet worden 
afgelegd om deze kinderen naar school te brengen. 

2. Daarbij graag een overzicht van het budget in de begroting per jaar, over de jaren 2014 t/m 
2020.

3. Graag een gedetailleerde omschrijving van de kosten van het leerlingenvervoer 
(personeelskosten, kosten vervoersmiddelen etc.). Zodat we kunnen zien op basis waarvan 
de marktconforme en dus de nieuwe prijs berekening wordt gemaakt.

4. Graag ontvangen wij het contract wat is getekend met de huidige leverancier voor de 
verlenging van komend jaar. 


